
Notulen ALV Zilveren Schaats 5 juni 2023 
Locatie: FH110 
Aanwezig: FH110, FH114, FH70, GA 54, FH100, FH18, FH90 (2x) en FH20  
 
Toelichting van ecologisch adviseur Paul van Kan op de opzet en aanpak van update beheerplan. 
Willem Mol: betreft het een beheersplan of meer een beheerplan? Antwoord: beheerplan  
Lovende woorden over het initiatief van het bestuur om het oude beheerplan uit 1998 op te volgen 
met een nieuwe visie. Kern is het spotten van kansen om het natuurgebied verder te verrijken en de 
biodiversiteit een extra impuls te geven richting 2050. 
Ook richting gemeente goed om een up-to-date visie en beheerplan te kunnen overleggen. 
Verder kan meer kennis van het gebied de betrokkenheid en enthousiasme van bewoners verder 
vergroten, net als het schapenbeheer en terreinonderhoud dat doen. 
Paul van Kan zal de eerste bevindingen na de zomer op een bijeenkomst voor leden toelichten.  
  
Opmerkingen n.a.v. notulen 2022:  
De statuten voorzien niet in gelimiteerde termijnen voor bestuursleden, die wél elke ALV moeten 
worden herbenoemd. 
 
Ad 2 vaststellen notulen 
De notulen zijn vastgesteld. 
  
Ad 3 jaarverslag  
Geen vragen, ook vastgesteld. 
  
Ad 4 financieel verslag 2022 
Toelichting op financieel verslag door Anne  
De historie en opbouw van buffer worden (nogmaals) toegelicht. 
Geen vragen over het financieel verslag. 
Vraag over verzekering voor vrijwilligers: de gemeente heeft een collectieve verzekering als 
aanvulling op ieders aansprakelijkheids- en ongevallenverzekering. 
Vraag of er een keer een kettingzaag of andere cursus gedaan kan worden? Ja voor dit soort beheer-
gerichte opleidingen is ruimte. Graag bespreken binnen het onderhoudsteam wat nodig is. 
  
Ad 5 verslag kascommissie en decharge penningmeester  
Complimenten voor duidelijke opstelling van het financieel verslag en de toelichting vanuit de 
kascommissie. According Financieel verslag door kascommissie (Gerdien en Tjard) inclusief de 
toezegging voor het volgende jaar om opnieuw die rol te zullen vervullen, waarvoor dank! 
  
Ad 6 contributie voorstel: geen wijziging 
Aangenomen 
  
Ad 7 rondvraag:  
Waterleiding naar schuurtje? Eerder naar gekeken, maar erg kostbaar. Daarom blijven we water 
halen bij de Hoogstraat  
Punt over vogelkasten: zijn in 2022 besteld en kunnen net als de eendenkorven mede o.b.v. 
advisering van de ecologisch adviseur worden ingezet om de diversiteit van vogels te vergroten . 
Idee om bij de voorjaarshoning bloemenzaad uit te delen die bijen helpen, aangezien de bijen van 
onze imker een zware winter achter de rug hebben. 
Complimenten voor de voorzitter voor een effectieve en efficiënte vergadering en dankzegging aan 
Paul van Kan voor zijn toelichting van de aanpak om te komen tot een nieuwe visie en beheerplan. 
De voorzitter sluit de vergadering. 


